
Lublin, 24.04.2019 r. 

Protokół z II Posiedzenia Rady Dzielnicy Felin 

z dnia 24.04.2019 r. 

 

Posiedzenie Rady Dzielnicy Felin (dalej RDF) odbyło się w Pałacu Parysów przy ul. Bernardyńskiej 
3 w  Lublinie.  

1. Przewodnicząca RDF Krystyna Brodowska otworzyła posiedzenie o godz. 18:10.  

Na podstawie listy obecności (zał. 1) stwierdzono quorum. Na 15 członków RDF obecnych na 
posiedzeniu było 14.  

2. Złożenie ślubowania przez Daniela Wójtowicza na członka RDF. 

 W oparciu o § 8 ust. 1 i 2 Statutu Dzielnicy ślubowanie złożył Daniel Wójtowicz, który był 
nieobecny na pierwszym posiedzeniu Rady. 

3. Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad, zaproponowanym przez Krystynę Brodowską (zał. 2). 

Przeprowadzono jawne głosowanie. W głosowaniu udział wzięło 14 członków Rady. Za  przyjęciem 
porządku obrad głosowało 14, przeciw 0 i 0 wstrzymało się od głosu. Porządek obrad został przyjęty. 

 Przewodnicząca RDF zaproponowała przeniesienie pkt. 9 porządku obrad na następne posiedzenie 
Rady. W tej sprawie Przewodnicząca Rady przeprowadziła jawne głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 
14 członków RDF. Za głosowało 14 członków, przeciw 0 i wstrzymało się 0. Pkt. 9 porządku obrad  
dotyczący sposobu powiadamiania członków Rady został przeniesiony na następne posiedzenie RDF. 

4. Przyjęcie Protokołu z I Posiedzenia RDF.  

Na polecenie Przewodniczącej Rady Dzielnicy Teresa Ziętko odczytała protokół z Pierwszego 
Posiedzenia Rady z dnia 2 kwietnia 2019r.; odbyło się jawne głosowanie. W głosowaniu udział wzięło 14 
członków Rady. Za głosowało 14 członków, przeciw 0, wstrzymało się 0. Protokół z Pierwszego 
Posiedzenia RDF został zatwierdzony jednogłośnie. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ilości członków Komisji Rewizyjnej RDF. 

Przewodnicząca Rady zaproponowała trzyosobowy skład  Komisji Rewizyjnej (dalej KR). W tej 
sprawie przeprowadziła jawne głosowanie. W głosowaniu uczestniczyło 14 członków Rady. Za głosowało 
14 członków, przeciw 0, wstrzymało się 0.  Została podjęta uchwała nr 7/II/2019 RDF z dnia 24-04-2019r. 
mówiąca o tym, że KR składa się z 3 członków Rady. 

6. Wybór Komisji Rewizyjnej RDF. 

Zgłoszenie kandydatów na członków KR. Kandydatami do KR RDF zostali: Edyta Michaluk-
Charytanowicz,  Piotr Toc, Daniel Wójtowicz. Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę. Jan Zamojski zgłosił 
wniosek formalny o zamknięcie listy kandydatów do KR. Przewodnicząca Rady przeprowadziła 
głosowanie. Za zamknięciem listy głosowało 14 członków, przeciw 0, wstrzymało się 0. Lista kandydatów 
została zamknięta. 

 Krystyna Brodowska przeprowadziła jawne głosowanie w sprawie wyboru poszczególnych 
członków. Głosowanie w sprawie wyboru Edyty Michaluk-Charytanowicz  na członka KR. Za głosowało 14 
członków, przeciw 0, wstrzymało się 0. Członkiem Komisji Rewizyjnej została Edyta Michaluk-
Charytanowicz. Następnie pod głosowanie została poddana kandydatura Piotra Toca,  w głosowaniu udział 
wzięło 14 członków rady, za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymał się 1. Piotr Toc  został wybrany na członka 
KR.W wyniku jawnego głosowania trzecim członkiem KR został jednogłośnie wybrany Daniel Wójtowicz. 
Za wyborem D. Wójtowicza głosowało 14 członków Rady, przeciw 0 wstrzymało się 0.  
Została podjęta Uchwała nr 8/II/2019 z dnia 24-04-2019r. (zał.3) członkami Komisji Rewizyjnej zostali 
powołani: Edyta Michaluk-Charytanowicz, Piotr Toc i Daniel Wójtowicz.  
 



7. Wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Na Przewodniczącego KR swoją kandydaturę zgłosił Piotr Toc. Po czym Przewodnicząca Rady 
przeprowadziła jawne głosowanie. Za głosowało 14 członków, przeciw 0, wstrzymało się 0. Piotr Toc został 
wybrany Przewodniczącym KR Uchwała nr 8/II/2019 zał.4. 

8. Przeznaczenie środków z rezerwy celowej na rok 2019r.  

Odczytanie przez Przewodniczącego Zarządu Arkadiusza Gołębiowskiego pisma z Zarządu Dróg i 
Mostów skierowanego do RDF w sprawie przeznaczenia 35 000 zł na poszerzenie jezdni przy ul. Królowej 
Jadwigi 15. Po odczytaniu odbyła się dyskusja. Głos zabrali m.in. Jan Zamojski, Piotr Toc, Daniel 
Wójtowicz, Mirosław Kopiński. Piotr Toc zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. Za zamknięciem 
dyskusji głosowało 14 członków, przeciw 0, wstrzymało się 0. Przewodnicząca Rady Krystyna Brodowska 
przeprowadziła jawne głosowanie w sprawie wniosku o przeznaczeniu 35 000 zł na poszerzenie jezdni przy 
ul. K. Jadwigi 15. Za głosowało 12 członków, przeciw 0 i 2 osoby wstrzymały się od głosu.  

Dyskusja w sprawie przeznaczenia środków z rezerwy celowej na budowę chodnika od pętli 
autobusowej przy ul. Doświadczalnej w kierunku ul. Zygmunta Augusta. Pod głosowanie została poddana 
kwota 13 000 zł z przeznaczeniem na tą inwestycję. W głosowaniu jawnym udział wzięło 14 członków RDF.  
Za  przyjęciem wniosku głosowało 11 członków,  przeciw 1, 2 członków się wstrzymało. 

Odbyła się dyskusja nad kolejną propozycją przeznaczenia środków z rezerwy celowej na nasadzenia 
drzew przy ul. Franczaka „Lalka”, K. Jagiellończyka, Z. Augusta. członkowie RDF zdecydowali, że 
ostateczną decyzję podejmą  na następnym posiedzeniu.  
 Przewodniczący Zarządu A. Gołębiowski odczytał wniosek z którym wystąpiła kierownik Filii nr 36 
Miejskiej Biblioteki Publicznej mieszczącej się przy ul. Zygmunta Augusta 15 w sprawie przeznaczenia 
16 000 zł  z rezerwy celowej na zajęcia wakacyjne dla dzieci i 10 000 zł na zakup tablicy interaktywnej. 
Odbyła się dyskusja. Głos zabrali m.in. Piotr Toc, Teresa Ziętko, Dominika Kostek. Następnie Daniel 
Wójtowicz zgłosił wniosek formalny w sprawie zamknięcia dyskusji. Za zamknięciem dyskusji głosowało 
14 członków, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
 Przewodnicząca Rady przeprowadziła jawne głosowanie w sprawie przeznaczenia środków na 
wakacje w bibliotece. Za przeznaczeniem środków na ten cel głosował 1 członek, przeciw 10, wstrzymało 
się 3 członków.  
 Głosowanie w sprawie przeznaczenia środków na zakup tablicy interaktywnej: za przeznaczeniem 
było 0 członków, 12 przeciw, 2 się wstrzymało.  
Przewodnicząca RDF zaproponowała przekazanie do kierownika Biblioteki stanowiska Rady w tej sprawie i 
poddała je pod głosowanie. Za  wystosowaniem stanowiska RDF w sprawie przeznaczenia środków z 
rezerwy celowej  dla Biblioteki Publicznej przy ul. Z. Augusta 15 głosowało 8 członków, przeciw 3, 
wstrzymało się 3.  
 Kolejną propozycją było przeznaczenie 20 000 zł na zakup szafek do Szkoły Podstawowej nr 52 przy 
ul. Wł. Jagiełły 11 na Felinie. Do RDF nie wpłynął wniosek w tej sprawie od Dyrekcji Szkoły Podstawowej 
nr 52. Odbyła się dyskusja, ostatecznie członkowie nie podjęli żadnej decyzji dotyczącej przekazania 
środków finansowych  dla Szkoły. 
 
 Przewodnicząca Rady K. Brodowska zaproponowała podjęcie Uchwały w sprawie przeznaczenia 
35 000 zł na poszerzenie ulicy i wykonanie parkingu przy ul. K. Jadwigi 15 oraz 13 000 na wykonanie  
chodnika od pętli autobusowej do ulicy Z. Augusta. W sprawie tych dwóch wniosków odbyło się jawne 
głosowanie. Za głosowało 13 członków, przeciw 0, wstrzymał się 1. Została podjęta uchwała nr 9/II/2019 
zał. nr 5.  
 
 Termin następnego posiedzenia RDF został ustalony na dzień 15-05-2019r. na godz. 17.15. 
 Posiedzenie zamknęła Krystyna Brodowska o godz. 20:00. 
 
Protokół sporządziła               Przewodnicząca Rady Dzielnicy Felin 

 Teresa Ziętko         Krystyna Brodowska 


